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Protokół nr XIX/2012 

z  Sesji Rady Gminy Wymiarki z dnia 8 maja 2012 r. 

odbytej w Szkole Podstawowej w Wymiarkach 

 

Ad.1. Otwarcie sesji . 

Przewodniczący Rady Gminy Wymiarki Pan Piotr Adamek o godz.16:00 

otworzył obrady XIX  Sesji Rady Gminy w Wymiarkach.  Na podstawie l isty 

obecności stwierdził  prawomocność obrad (w sesji uczestniczyło 15 radnych - 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji) . 

W obradach uczestniczyli: 

1. Adamek Piotr 

2. Babiarz Zbigniew 

3. Bednarz Janina 

4. Cytlak Danuta 

5. Hoffman Cezary 

6. Wieczorek Joanna 

7. Kiszka Hal ina 

8. Kowalów Edward 

9. Kowalski Piotr 

10. Pi lny Jerzy 

11. Starzec Andrzej 

12. Szkodzińska Barbara 

13. Wróbel Leszek 

14. Żółtański Czesław 

15.  Janiszewski Waldemar  

Ponadto w sesji  uczestniczyły osoby zaproszone. Listy obecności 

radnych i gości zaproszonych stanowią załączniki nr 1 i nr 2  do niniejszego 

protokołu. 

Ad.2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy nie odczytywał porządku obrad ze 

względu na to, iż  radni otrzymali  go przed sesją . Niemniej jednak 
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zaproponował aby punkt 8) ocena zasobów pomocy społecznej na 2011 rok 

dla Gminy Wymiarki zamienić na projekt uchwały o tej  samej nazwie i  

umieścić w podpunkcie 8 h). Poddano pod głosowanie nowy porządek obrad, 

który został przyjęty jednogłośnie. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Zatwierdzenie  porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z XVIII sesji . 

4. Interpelacje i  zapytania radnych. 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w 

okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie Wójta Gminy Wymiarki z działań podejmowanych w 

okresie pomiędzy sesjami. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) podziału Gminy Wymiarki na stałe okręgi wyborcze oraz ustalenie ich 

granic, numerów i l iczby wybieranych radnych. 

b) podziału Gminy Wymiarki na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 

numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

c) Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Wymiarki 

na 2012 rok. 

d) uchwalenia Gminnego Programu Profi laktyki i  Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2012 rok. 

e) wyrażenia zgody na oddanie w trwały zarząd nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Wymiarki.  

f)  zmiany uchwały budżetowej na 2012. 

g) długoterminowego kredytu. 

h) oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2011 dla Gminy Wymiarki. 

9. Wolne wnioski i  zapytania. 

10.Zamknięcie obrad XIX. 

Ad.3. Zatwierdzenie protokołu z XVIII sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy któryś z Radnych 

wyznaczonych do zapoznania się z protokołem z poprzedniej sesji chciałby 
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wnieść do niego poprawki. Radny Cezary Hoffman i Radny Waldemar 

Janiszewski uwag nie wnieś l i .  Protokół uznano za przyjęty .  Do zapoznania 

się z protokołem z XIX sesji wyznaczono W-ce Przewodniczącą Rady Gminy 

Panią Halinę Kiszka i Radnego, Pana Edwarda Kowalów. 

Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych. 

1.Radny Jerzy Pilny : 

• Kiedy zostanie zrobiona droga do oczyszczalni? 

• Czy Gmina Wymiarki  będzie remontowała w najbliższym czasie tylko 

drogi asfaltowe? 

• Za domem Pani Wlaź lak często mają miejsce awarie wodociągu. Po 

naprawach materiał  pozostawia się na działce obok. Prośba o 

uprzątniecie miejsca po usunięciu usterek. 

2. Radny Zbigniew Babiarz : 

• Zapytanie o zakup równiarki. Czy jest on planowany i na jakim jest 

etapie? 

3. Radna Janina Bednarz : 

• Prośba o pozostawienie budynku dawnej biblioteki jako własność  

Gminy Wymiarki. Może on posłużyć jako miejsce spotkań w sprawach 

różnych projektów bądź  spotkań komisji ,  zespołów, itp. 

• Pytanie o drewno koło cmentarza. Na jaki cel zostanie ono 

przeznaczone? 

4. Radny Piotr Kowalski : 

• Ponowny wniosek o wystosowanie pisma do Polskiego Zwi ązku 

Działkowców z zapytaniem o moż l iwo ść nabycia terenów po działkach 

w Wymiarkach na własność Gminy, gdyż  dotychczasowa odpowiedź  od 

pracowników Urzędu Gminy na to zapytanie nie była satysfakcjonująca. 

• Ponowny wniosek o podjęcie działań  zmierzających do odzyskania 

działek znajdujących się w obrębie Gminy Wymiarki, które należą  

obecnie do ANR lub Nadleśnictwa Wymiarki, gdyż  dotychczasowa 

odpowiedź  na to zapytanie nie była satysfakcjonująca. Ile takich 

pojedynczych działek wewnąt rz Gminy się znajduje? Prośba o 

zaangażowanie pracowników Urzędu Gminy w związku z tą sprawą. 
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• Jaki byłby koszt przystosowania budynku dawnej biblioteki na cele 

użyteczności publicznej? 

• Dlaczego po raz kolejny szkoła w Wymiarkach została zalana? Czy przy 

kolejnych ulewach można się spodziewać takiej samej sytuacji? Co jest 

przyczyną  takiego stanu rzeczy? Przedszkole zostało zamknięte, gdyż  

opiekunka dzieci zaję ła się osuszaniem pomieszczeń. Taka sytuacja nie 

powinna mieć miejsca, ponieważ  gospodarzem budynku szkoły jest Pani 

Dyrektor Jadwiga Gargula, która jest odpowiedzialna za rozwiązywanie 

tego typu problemów. 

• Podziękowanie dla Pana Tomasza Dzioka – rowy, które do tej pory 

zostały udrożnione uratowały wielu mieszkańców od podtopienia przy 

okazji  ostatniej ulewy. 

• Prośba o zastanowienie się nad przeniesieniem „targowiska” w inne 

miejsce. 

•  Prośba o usprawnienie komunikacji  między Fundacją  Edukacji  

Europejskiej  a odpowiedzialną  za oświatę komórką w Urzędzie Gminy 

Wymiarki,  aby nie dochodziło do takich sytuacji jak obecnie, że 

przedszkole jest zamykane z dnia na dzień  bez informowania władz 

Gminy. 

• Czy prawdą jest, że KS Iskra zlikwidował drużynę  juniorów? Czy 

zostali  oni dopuszczeni do rundy wiosennej. 

5. Radna Barbara Szkodzińska: 

• Czy oczyszczalnia ścieków w Wymiarkach funkcjonuje? Ludzie 

skarżą się , że ich zgłoszenia o wywóz ścieków nie są przez Gminę  

realizowane. 

• W Silno Małym koło krzyża pracownicy referatu gospodarki 

komunalnej naprawiali drogę.  Tymczasem obok domu Pana 

Fedorowicza powstała dziura a woda zalewa łąkę i  oczyszczalnię.  

Prośba o naprawienie tego odcinka. 

• Pan Kuzio, Pani Koczwarska po ostatniej ulewie zostali  zalani. 

Trzeba udrożnić  przepusty i poszerzyć  ten koło Pana Daszkiewicza. 



5 

 

• Dlaczego wezwano Policję do handlujących na placu targowym przy 

budynku Urzędu Gminy skoro mają oni zezwolenie na handel w tym 

miejscu? 

6. Radny Leszek Wróbel :  

• Oczyszczalnia ścieków miała służyć  mieszkańcom a tymczasem 

wywiezienie do niej ścieków jest praktycznie niemoż l iwe. Ludzie 

zgłaszają wywóz nieczystości płynnych a ich zlecenia nie są 

realizowane. 

• Ponowiony wniosek o zajęcie się z dziurą w drodze przy ul. Kościuszki 

obok domu pana Leszka Wróbla. Auta przejeżdżające przez ten odcinek 

wyciskają spod kół kamienie, którymi zasypano uprzednio dziurę.  

Stwarza to realne niebezpieczeństwo dla pieszych, głównie dzieci. Do 

tej pory jedynie uprzątnięto kamienie co nie zlikwidowało problemu. 

Jeś l i  Gmina nie zrobi nic w tym kierunku sprawa trafi do Prokuratury. 

• Herb, który umieszczono na tablicach z nawami miejscowości różni się 

od prawdziwego herbu Wymiarek. 

7. Radny Cezary Hoffman: 

• Ponowny wniosek o zorientowanie się w moż l iwo ści zmiany terminu 

feri i , gdyż  dotychczasowa odpowiedź  na to zapytanie nie była 

satysfakcjonująca. 

8. Radny Edward Kowalów: 

• Rachunki za wywóz odpadów w ostatnim czasie wzrosły o 100%. Co 

jest przyczyną  takiego stanu rzeczy? 

• Prośba o udrożnienie przepustów w Lutynce koło Leśniczówki. 

• Prośba o przyspieszenie działań zmierzających do zlikwidowania 

problemu ścieków przy ul.  Pocztowej. 

• Czy byłaby moż l iwo ść przyspieszyć  wypłatę kolejnej transzy 

dofinansowania dla KS Iskra ponieważ  już  brakuje pieniędzy na 

działalność? 
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9.Radna Danuta Cytlak : 

• Mieszkańcy dopytują się czy Gmina prowadzi nielegalny interes w 

związku z piaskiem? 

10. Przewodniczący Rady Gminy Piotr Adamek: 

• Dlaczego burzówka idąca od szkoły do rzeczki nie odbiera wody? 

Jakiej średnicy jest ta rura? 

Ad.5. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Radni otrzymali  na piśmie wraz z porządkiem obrad odpowiedzi na 

zapytania i interpelacje zgłoszone na XVIII sesji . Radny Piotr Kowalski i  

Radny Cezary Hoffman uznali, że udzielone im odpowiedzi nie są  

satysfakcjonujące i ponowil i swoje zapytania. Odpowiedzi na zapytania i 

interpelacje z XVIII sesji  stanowią załącznik Nr 3  do niniejszego protokołu. 

Pani Wójt oraz Pan Tomasz Dziok udzieli l i  ustnie odpowiedzi na 

wnioski,  zapytania i  interpelacje zgłoszone na XIX sesji Rady Gminy: 

1. Odpowiedź  dla Radnego Jerzego Pilnego: 

. Gmina Wymiarki otrzymała dofinansowanie z Łużykiej Lokalnej 

Grupy Rybackiej m.in. na modernizację ogrodzenia stadionu. Droga do 

oczyszczalni zostanie częściowo zrobiona przy użyciu materiału 

pochodzącego ze starego ogrodzenia tego obiektu. W najbliższym czasie 

remontowane będą drogi asfaltowe. Drogi gruntowe na razie schodzą na 

dalszy plan. Piasek, który składowany jest na obszarze dawnego wysypiska 

śmieci w Lutynce przewożony jest aktualnie na drogę do Lubartowa, która 

jest przygotowywana do gruntownego remontu. Materiał, który pozostał po 

naprawach wodociągu w okolicach ul.  Kasztanowej jest tam składowany 

tymczasowo i może zostać gdzieś wykorzystany. Obecnie pracownicy referatu 

gospodarki komunalnej nie mają czasu na jego uprzątnięcie. Plany wymiany 

wodociągu na ul.  Polnej zostały na razie wstrzymane, ze względu na brak 

środków. Jeś l i  uda się zdobyć  fundusze temat zostanie wznowiony. 

2. Odpowiedź  dla Radnego Zbigniewa Babiarza: 

Zamiast wykaszarki Gmina zakupi równiarkę do dróg, aczkolwiek ze 

względu na trudna sytuacje finansową może to trochę  potrwać .  

3. Odpowiedź  dla Radnej Janiny Bednarz: 
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Decyzja o sprzedaży budynku dawnej biblioteki należy do Rady Gminy 

jako organu stanowiącego. W budżecie na ten rok zaplanowano jednak środki 

ze sprzedaży tego obiektu oraz na jego wycenę.   

Drewno znajdujące się koło cmentarza ma zostać przeznaczone na 

zrobienie stoisk na różnego rodzaju imprezy oraz na tablice informacyjne. 

Gmina czeka aż  wykonawca zabierze to drewno. 

4. Odpowiedź  dla Radnego Piotra Kowalskiego: 

Obecnie koszty adaptacji  budynku bibl ioteki do celów użyteczności  

publicznej można okreś l i ć bardzo ogólnie. Dokładna wartość może zostać  

wyliczona jedynie poprzez fachową  wycenę uwzględniając uprzednio 

konkretny cel na jaki ten budynek miałby być  przeznaczony. Gmina nie może 

pozwolić  sobie na to, aby ten budynek pozostał niewykorzystany. Koszty 

utrzymania tego budynku wynoszą ok. 30.000 zł rocznie. 

Zalanie szkoły podstawowej jest efektem awarii sieci burzowej, która 

została  wykonana w sposób nieprawidłowy przez firmę CTE CARBOTECH 

ENGINEERING ze Szczecina. Pracownicy Urzędu jak na razie rozkopali i  

udrożnil i  t ą sieć  sami, gdyż  wykonawca nie poczuwa się  do 

odpowiedzialności. Najprawdopodobniej sprawa zostanie skierowana do Sądu 

ze względu na nienależyte wykonanie umowy. Awarię  usuwane są na bieżąco 

a kosztami obciążony zostanie CARBOTECH. 

Proces oczyszczania ścieków jest opatentowany przez firmę  

CARBOTECH. Gmina jednakże stara się  usprawnić ten proces aby 

uniezależnić się od wykonawcy oraz sprostać potrzebom mieszkańców w 

związku z odprowadzaniem ścieków. Jeś l i  chodzi o przydomowe 

oczyszczalnie, to ścieki w nich produkowane opróżniane są raz do roku, przez 

co są one inne niż  te odprowadzane na bieżąco i powodują zmianę procesu 

oczyszczania. 

Pani Dyrektor Jadwiga Gargula wyjaśniła kwestię zamknięcia 

przedszkola unijnego. Otóż  przedszkole to podejmuje własne decyzje, które 

nie są uzależnione od dyrekcji szkoły. Szkoła umoż l iwiła kontynuowanie 

zajęć w przedszkolu udostępniając sale na zajęcia, jednakże opiekunka dzieci 

nie skorzystała w tej moż l iwo ści i na własną rękę postanowiła odwołać  
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zajęcia oraz zająć się osuszaniem przedszkola. Obecnie szkoła oczekuje na 

przybycie PZU w celu oszacowania strat.  

Pani mecenas Maria Wrońska wyjaśniła, że z prawnego punktu widzenia 

moż l iwe jest przejęcie działek od Polskiego Związku Ogródków Działkowych 

w Warszawie jeś l i  Starostwo Powiatowe bądź  Gmina Wymiarki zwrócą  się z 

prośbą o rozwiązanie umowy użytkowania wieczystego. Pozwoli łoby to 

Gminie Wymiarki na swobodne dysponowanie działkami leżącymi w jej 

obrębie, w tym na ich dzierżawienie zainteresowanym mieszkańcom. Agencja 

Nieruchomości Rolnych sprzedaje tereny ale na cele publiczne. Trzeba byłoby 

się najpierw zastanowić  na jaki cel publ iczny ziemie, które Gmina miałaby 

przejąć od ANR, miałyby być  przeznaczone (budowa dróg, wodociągi, i tp.).   

5. Odpowiedź  dla Radnej Barbary Szkodzińskiej i  Radnego Leszka 

Wróbla: 

Zezwolenie na wywóz nieczystości na terenie Gminy Wymiarki posiada 

obecnie f irma z Żar. Ze względu na problemy z funkcjonowaniem 

oczyszczalni Gmina Wymiarki nie robi problemów z tego tytułu, że obce 

firmy wywożą  ścieki.  

W związku z dziurą  w drodze gruntowej w Silno Małym, kierownik 

referatu gospodarki komunalnej oszacuje czy powstała ona z winy 

pracowników Urzędu Gminy i zostanie ona naprawiona. Rów w Lutynce był 

czyszczony około roku temu. Jest to rów leżący przy drodze powiatowej, 

jednakże powiat nie interweniuje w tej sprawie. Zostanie wystosowane pismo 

do Starostwa Powiatowego w związku z jego udrożnieniem a odpowiedź  

zostanie przekazana radnym. Jeś l i  chodzi o tablice z herbem, to była to usługa 

gratis zaproponowana przez wykonawcę tablic. Nikt do tej pory nie zwrócił  

uwagi na ten szczegół. 

Sprawa dziury na ulicy Kościuszki zostanie rozwiązana do końca 

tygodnia. W nawiązaniu do sprawy handlujących na placu obok Urzędu 

Gminy, to stwarzają  oni realne zagrożenie ustawiając się  w obrębie drogi 

dojazdowej do Urzędu i Ośrodka Zdrowia. Nikt nie zabrania handlować  

ludziom na placu, wręcz przeciwnie, są mile widziani, ale muszą przestrzegać  

pewnych zasad. Nie mogą zagradzać dojazdu dla służb ratunkowych. Policja 

jedynie pouczyła handlujących, gdyż  nie reagowali  na prośby pracowników 
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Urzędu Gminy aby udrożnić przejazd. Handlujący muszą dogadać się między 

sobą aby pomieścić  się na wyznaczonym dla nich miejscu. 

6. Odpowiedź  dla Radnego Cezarego Hoffmana: 

Dyrektor Jadwiga Gargula wyjaśniła, że wg Rozporządzenia Ministra 

Edukacji terminy feri i  zimowych ustalane są na 2 lata wstecz. Stwierdziła, że 

można spróbować zwrócić się do Wojewody Lubuskiego w sprawie 

przesunięcia terminu feri i .  Istnieje moż l iwo ść zamknięcia szkoły w czasie 

ostrych mrozów a odrobienie zajęć w terminie wyznaczonym na ferie. 

7. Odpowiedź  dla Radnego Edwarda Kowalów: 

Na wysokość stawek za wywóz  śmieci Gmina nie ma wpływu. Na 

naszym terenie są 2 firmy odbierające odpady : PEKOM i TEW, które różnią 

się cenowo. Od mieszkańców zależy, z którą z nich podpiszą umowę.  

Niebawem ma wejść  w życie ustawa dzięki której to Gmina będzie mogła 

zawierać umowę z firmą odbierającą śmieci a następnie z mieszkańcami, 

mając tym samym wpływ na wysokość stawek za wywóz nieczystości. Jeś l i  

chodzi o rów przy Leśniczówce w Lutynce to jego utrzymanie należy do 

powiatu. Jak do tej pory jednak nic nie zostało tam zrobione, gdyż  powiat nie 

widzi problemu. Skupiając się na problemie ścieków na ul. Pocztowej należy 

uprzednio wyjaśnić  ki lka niejasnych kwesti i . Trzeba sprawdzić czy na terenie 

Huty Szkła nie ma blokady drenów, które wchodzą do Otwiernicy. Zostanie 

wystosowane oficjalne pismo do Prezesa Huty Szkła Wymiarki z prośbą  o 

wyjaśnienie tej sytuacji. Po ostatniej  nawałnicy zalało teren koło pana 

Paszewskiego. Dopiero uruchomienie pomp na przepompowni w hucie 

sprawiło, że woda opadła.  

W kontekście klubu sportowego Pani Skarbnik Zofia Hajkowicz 

oznajmiła, że Gmina wywiązuje się  z umowy, którą  spisała z klubem 

sportowym. Zobowiązuje ona Gminę do wypłaty 10.000 zł w ciągu roku 

dofinansowania dla klubu sportowego w 2 transzach w terminach okreś lonych 

w tejże umowie. Klub sportowy ubiega się o przyspieszenie wypłaty drugiej 

transzy, do dziś jednak nie rozpisał swoich wydatków aby były one 

przejrzyste dla Urzędu Gminy. Kolejnym problemem jest to, że w budżecie 

Gminy nie ma fizycznych środków. 

8. Odpowiedź  dla Radnej Danuty Cytlak: 



10 

 

 Pani Wójt zdementowała plotki dotyczące piasku. Otóż  pochodzi on z 

terenu budowy hali  sportowej w Witoszynie. Piasek firma Pre-Fabrykat 

wykorzystuje na zasypywanie wykopów. Wszystko jest na piśmie. Na 

zasypywanie dróg Gminnych przeznaczony jest piasek znajdujący się obok 

stadionu. Kilka składów materiału wyjechało do Żagania, ponieważ  

wykonawca hali sportowej musiał oddać  piasek aby nie ponieść kosztów, za 

wcześniejsze wysypanie podjazdu przez żagańską  f irmę. 

9. Odpowiedź  dla Przewodniczącego Rady Gminy Piotra Adamka: 

Pan Tomasz Dziok wyjaśni ł, że rura jest zrobiona prawidłowo. Gmina 

będzie wzywała fi rmę  CARBOTECH do usuwania nieprawidłowości w 

związku z siecią kanalizacyjną.  

Ad.6.  Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

• 3 kwietnia 2012 r. przedłożono Wojewodzie Lubuskiemu oraz ogłoszono w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Lubuskiego uchwałę  nr 

XVIII/92/2012 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Wymiarki w  2012 roku. Jednocześnie przekazano do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Zielonej Górze i w Gorzowie Wlkp. Uchwałę nr 

XVIII/93/2012 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 r.  

• 16 kwietnia 2012 miała miejsce XXIII zwyczajna sesja Sejmiku 

Województwa Lubuskiego w Zielonej Górze. 

• 20 kwietnia do Rady Gminy Wymiarki wpłynę ła ocena zasobów pomocy 

społecznej na 2011 rok. 

• 23 kwietnia 2012 z Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego wpłynę ło 

zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego w stosunku do 

uchwały nr XVIII/92/2012 w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Wymiarki w  2012 roku. 

• 2 maja 2012 r. z Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego wpłynę ło 

rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Lubuskiego stwierdzające 

nieważność  uchwały nr XVIII/92/2012  Rady Gminy Wymiarki z dnia 30 

marca 2012 r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 
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bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Wymiarki w  2012 roku. 

• 7 maja 2012 r. o godz. 11:00 w Żaganiu odbyła się  XIV sesja Rady 

Powiatu Żagańskiego. Tego samego dnia o godz. 14:00 w Szkole 

Podstawowej w Wymiarkach odbyło się  obowiązkowe szkolenie Radnych 

Rady Gminy Wymiarki przeprowadzone przez przedstawiciela Fundacji 

Rozwoju Demokracji  Lokalnej z Zielonej Góry. 

Ad. 7. Sprawozdanie Wójta Gminy Wymiarki z działań  podejmowanych w 

okresie pomiędzy sesjami. 

Ze względu na to, iż  Pani Wójt przekazała na piśmie wszystkim 

Radnym sprawozdanie ze swojej działalności w okresie między sesjami nie 

było ono prezentowane podczas obrad. Treść sprawozdania stanowi 

załącznik Nr 4 do protokołu. 

Ad. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  podziału Gminy Wymiarki na stałe okręgi wyborcze oraz 

ustalenie ich granic, numerów i l iczby wybieranych radnych. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Halina Kiszka na prośbę  

Przewodniczącego odczytała treść projektu uchwały. Przewodniczący Rady 

Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie w sprawie uchwały: 

W głosowaniu wzię ło udział 15 radnych 

Za : 15 radnych 

Przeciw: 0 radnych 

Wstrzymało się : 0 radnych 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 Tekst uchwały stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

b)  podziału Gminy Wymiarki na stałe obwody głosowania, ustalenia 

ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych. 

Pani W-ce Przewodnicząca Pani Halina Kiszka odczytała treść projektu 

uchwały. Uwag nie wniesiono. Projekt poddano pod głosowanie. 

Głosowanie w sprawie uchwały: 

W głosowaniu wzię ło udział 15 radnych 
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Za : 15 radnych 

Przeciw: 0 radnych 

Wstrzymało się : 0 radnych 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

c) Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Wymiarki na 2012 rok. 

Pani W-ce Przewodnicząca Pani Halina Kiszka odczytała treść projektu 

uchwały. Uwag nie wniesiono. Projekt poddano pod głosowanie. 

Głosowanie w sprawie uchwały: 

W głosowaniu wzię ło udział 15 radnych 

Za : 15 radnych 

Przeciw: 0 radnych 

Wstrzymało się : 0 radnych 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

d)  Gminnego Programu Profi laktyki i  Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2012. 

Pani W-ce Przewodnicząca Pani Halina Kiszka odczytała treść projektu 

uchwały. Uwag nie wniesiono. Projekt poddano pod głosowanie. 

Głosowanie w sprawie uchwały: 

W głosowaniu wzię ło udział 15 radnych 

Za : 15 radnych 

Przeciw: 0 radnych 

Wstrzymało się : 0 radnych 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

e) wyra żenia zgody na oddanie w trwały zarząd nieruchomości 

stanowiących własność  Gminy Wymiarki .  

Pani W-ce Przewodnicząca Pani Halina Kiszka odczytała treść projektu 

uchwały. Uwag nie wniesiono. Projekt poddano pod głosowanie. 

Głosowanie w sprawie uchwały: 

W głosowaniu wzię ło udział 15 radnych 

Za : 14 radnych 

Przeciw: 1 radny 

Wstrzymało się : 0 radnych 
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Uchwała została przyjęta większością głosów. 

f)  zmiany uchwały budżetowej na 2012 r. 

Pani W-ce Przewodnicząca Pani Halina Kiszka odczytała treść projektu 

uchwały. Uwag nie wniesiono. Projekt poddano pod głosowanie. 

Głosowanie w sprawie uchwały: 

W głosowaniu wzię ło udział 15 radnych 

Za : 15 radnych 

Przeciw: 0 radnych 

Wstrzymało się : 0 radnych 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

g) długoterminowego kredytu. 

Pani Skarbnik Zofia Hajkowicz wyjaśniła, że kredyt zostanie 

przeznaczony na sfinansowanie deficytu w budżecie Gminy  oraz spłatę  

wcześniej zaciągnię tych zobowiązań . Dzięki niemu moż l iwe będzie 

sfinansowanie planowanych wydatków majątkowych, gdyż  z dochodów 

własnych Gminy jest to obecnie niemoż l iwe. 

Pani W-ce Przewodnicząca Pani Halina Kiszka odczytała treść projektu 

uchwały. Uwag nie wniesiono. Projekt poddano pod głosowanie. 

Głosowanie w sprawie uchwały: 

W głosowaniu wzię ło udział 15 radnych 

Za : 15 radnych 

Przeciw: 0 radnych 

Wstrzymało się : 0 radnych 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

h) oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2011 dla Gminy 

Wymiarki.  

Pani W-ce Przewodnicząca Pani Halina Kiszka odczytała treść projektu 

uchwały. Uwag nie wniesiono. Projekt poddano pod głosowanie.  

Głosowanie w sprawie uchwały: 

W głosowaniu wzię ło udział 15 radnych 

Za : 15 radnych 

Przeciw: 0 radnych 

Wstrzymało się : 0 radnych 
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Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

9. Wolne wnioski i  zapytania. 

Pani Wójt poinformowała Radnych, że w ostatnim czasie dwukrotnie 

miała miejsce kradzież  paliwa z gimbusa, który stacjonuje obecnie u jednego 

z mieszkańców Wymiarek na jego posesji. Zwróciła się z prośbą o 

zastanowienie się  nad nowym miejscem, jeś l i  to moż l iwe zamkniętym 

garażem. Jednak głównym problemem, z którym obecnie boryka się Gmina 

Wymiarki jest brak spłat należności od dłużników. Największym z nich jest 

obecnie Huta Szkła Wymiarki, która do tej pory nie wpłaciła żadnej raty.  

Ponadto wielu mieszkańców zalega z opłatami, co doprowadzi w efekcie do 

eksmisji. Jak na razie rozsyłane są wezwania do zapłaty, jeś l i  to nie 

poskutkuje trzeba będzie w inny sposób egzekwować należności wobec 

Gminy. 

Radny Cezary Hoffman zwrócił uwagę na to, iż  ocena zasobów pomocy 

społecznej na 2011 r.  jest bardzo obszernym dokumentem, który pochłania 

mnóstwo papieru. Pani Wójt skwitowała krótko, iż  jest to wymóg ustawowy a 

nie wymysł pracowników Ośrodka Pomocy Społecznej. Ustawa nakłada 

obowiązek sporządzania corocznie sprawozdania w takiej formie. 

Pani Wójt poinformowała Radnych, że w ciągu ostatniego miesiąca trzy 

razy miało miejsce włamanie. Niszczone jest mienie gminne i  należy podjąć  

pewne kroki, które przyczynią się  do zahamowania tego zjawiska. 

Niewątpl iwie dobrym rozwiązaniem będzie założenie monitoringu. 

Ad. 10. Zamknięcie obrad XIX sesji . 

Wobec wyczerpania się  porządku obrad Pan Piotr Adamek- 

Przewodniczący Rady Gminy Wymiarki zamkną ł  obrady XIX Sesji Rady 

Gminy Wymiarki. Na tym protokół zakończono. Protokół zawiera 14 stron, 

ponumerowanych od 1 do 14. Sesja trwała nieprzerwanie od godz. 16:00 do 

godz. 18:10 . 

 

Protokołowała:                                                       Przewodniczący Rady 

 

Paulina Czubińska                                                        Piotr Adamek 


